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Ärende 13 – Inriktningsbeslut Luna 

 

Säkra det offentliga rummet 

 

I stort ställer vi i Vänsterpartiet oss positiva till det förslag på inriktningsbeslut för 

Luna som har presenterats. Dock saknar vi ett par saker i skrivelsen; 

Det finns i de flesta städer en tendens till fullskalig kommersialisering av publika 

ytor. Detta gör att många invånare stängs ute från de centrala delar som borde 

vara till för alla och historiskt också har varit det. Sådana kommersialiseringar blir 

inte sällan permanenta och drabbar därmed inte bara dagens generationer utan 

även de kommande. Vi skulle därför önska att det fanns en tydligare uttalad 

ambition att se till att publika ytor bevaras för allmänheten och att det i framtiden 

ska gå att vistas i dessa centrala miljöer utan konsumtionskrav, i likhet med det 

särskilda yttrande vi lämnade kring den utökade kommersialiseringen av Stora 

Torget. 

Vi vill också att utrymmen för kulturell verksamhet för unga i ett vidare 

åldersspann ska finnas i det nya kvarteret, i likhet med den verksamhet Café 

Nova bedriver idag. 

Sist men inte minst hade vi önskat att delen som avser ”beaktande av alternativ 

6” ströks. Vi har redan privatiserat stora områden av den centrala stadskärnan 

och därmed kraftigt minskat medborgarnas inflytande av vilka verksamheter 

som ska förekomma och framtida påverkansmöjligheter, vilket nämns som 

argument mot alternativ 1 och går stick i stäv med de ambitioner som tidigare 

nämndes som argument kring ”reformationen” av torghandeln. 
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